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Referat af DSO’s ordinære generalforsamling i Strøby d. 6. november 2016 
 
Formand Heide Petersen (HP) byder velkommen 
 

1. Valg af dirigent 

Jan Krag (JK) blev valgt. Dirigenten konkluderede, at generalforsamlingen var korrekt varslet iht. vedtægterne. 

Der var 9 stemmeberettigede til stede og 13 indkomne brevstemmer. 

 
2. Valg af referent 

Trine Nielsen (TN) blev valgt. 

 
3. Godkendelse af dagsordenen 

Dagsordenen blev godkendt. 
 

4. Bestyrelsens beretning 

HP læste årsberetningen op. 

Der var en kommentar til årsberetningen: TN tilføjede, at det også er vigtigt at medlemmerne bakker op om den 

nye Facebook side ved at sende materiale ind, som kan lægges ud på siden. 

Beretningen blev godkendt. 

 
5. Revideret regnskab 

Kasserer Pia Holmberg-Hansen fremlagde regnskabet.  

Der var ingen kommentarer eller spørgsmål.  

Regnskabet blev godkendt. 

 
6. Indkommende forslag 

Bestyrelsens forslag til ændring af vedtægterne, så SYS og SYL fjernes, blev enstemmigt vedtaget. 

 
7. Fastsættelse af kontingent 

Det blev vedtaget at kontingentet fortsætter uændret. 

 
8. Valg til bestyrelsen 

Charly Riis blev valgt til formand med 22 stemmer (9 fremmødte og 13 brevstemmer). 

Kis Østerby blev genvalgt som b-medlem med 20 stemmer (9 fremmødte og 11 brevstemmer). 

Sanne Frimand blev valgt til b-medlem med 20 stemmer (9 fremmødte og 11 brevstemmer). 

Luise Bindesbøl blev genvalgt som 1. suppleant med 20 stemmer (9 fremmødte og 11 brevstemmer). 

Anne Lønstrup blev valgt til 2. suppleant med 20 stemmer (9 fremmødte og 11 brevstemmer). 

Pia H. Kirkegaard blev genvalgt som revisor med 21 stemmer (9 fremmødte og 12 brevstemmer). 

 
9. Eventuelt 

• Der blev talt om bladets fremtid, ideer og bidrag samt ny redaktør.  

• Dorete Irbil (DI) roste PRA-forslaget, der blev vedtaget tidligere på året.  

• JK spurgte, hvilke emner inden for helbred man ønskede, at der blev arbejdet med fremover. Tænder og nyrer 

blev foreslået. 

• DI foreslog, at mentorer til Felis Danicas mentorordning skulle formidles via DSO, således at rollen går på tur, 

og ikke hver gang går til dem, medlemmerne af mentorrådet kender. 

• Heide sagde tak for alt og ønskede alt godt for DSO fremover. 
 

Referent Trine Sofie Vestergaard Nielsen 


